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Από το υπ’ αριθ. 25/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 651/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση ασφάλισης των οχημάτων του Δήμου 
στην «ΑΓΡΟΤΙΚΗ» Α.Ε.Ε.Γ.Α.. 

 
       Σήμερα 18 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 14-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Δ.  Πέτκος  
3. Δ. Ταχματζίδης Α. Κεσίδης  
4. Μ. Γαβρίδης M. Σουμελίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Β. Γιαννουλάκης  
6. K. Aσλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Θ.  Σιδηρόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Κ.  Βαφείδης    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Ν. Χαμαλής    
13. Σ. Γεωργιάδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 652/2000 

απόφασης προσήλθε ο κ. Κ. Γκαβαϊσές. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 653/2000 απόφασης 
προσήλθε ο κ. Ε. Σοφιανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 654/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Χαμαλής, Σ. Παναγιωτίδης, Ι. 
Ακριβόπουλος, Π. Αγαθαγγελίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  671/2000  απόφασης 

14. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
15. Π. Πιτούλιας 
16. Α. Ταραλάς 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 
20. Ε. Σοφιανίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Χ. Γεωργιάδης. 

  21. Ε. Λευκοπούλου 
22. Ι. Ακριβόπουλος 
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Κουκουρδής 
25. Γ. Μανακούλης 
26. Π. Αγαθαγγελίδης 

 



 
 Στη συνέχεια αφού συναίνεσε ο Δήμαρχος και δέχθηκε το συμβούλιο να 
συζητήσει και αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην 
ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον ο πρόεδρος εισηγούμενος το 
θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-12-2000 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών κ. Μενέλαου Ποτουρίδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι κατόπιν πρόχειρου μειοδοτικού διαγωνισμού που έγινε 
στις 27/11/2000 και ώρα 12:00 με σκοπό την ασφάλιση των οχημάτων του Δήμου, 
έλαβαν μέρος οι παρακάτω τρεις ασφαλιστικές εταιρίες:  

 «ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ»,  
 «INTERAMERICAN», και  
 «ΜΥΛΩΝΑΣ ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ» εκπροσωπώντας την «ΑΤΛΑΝΤΙΚΗ 

ΕΝΩΣΗ» αντί της «AGF», όπως είχε ζητηθεί. 
Τα συνολικά ποσά που είχαν προσφερθεί απο κάθε εταιρία είναι τα 

παρακάτω: 
ΑΤΛΑΝΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ 2.562.000 δρχ. 
ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ 4.735.761 δρχ. 
ΙΝΤΕRAMERICAN 5.459.761 δρχ. 

Συγκρίνοντας τα παραπάνω συνολικά ποσά ζητήθηκε από το Δημοτικό 
Συμβούλιο η έγκριση ή μη της οικονομικής προσφοράς της «ΑΤΛΑΝΤΙΚΗΣ 
ΕΝΩΣΗΣ».  

Με την 642/00 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου, εγκρίθηκε η ασφάλιση 
των οχημάτων στην «ΑΤΛΑΝΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ» αντί του ποσού των 2.562.000 δρχ. 

Κατόπιν λεπτομερούς ελέγχου εκ νέου των προσφορών των παραπάνω 
διαγωνιζομένων εταιριών,  

1. Βρέθηκε λάθος στο ολικό άθροισμα του ποσού της εταιρίας 
«ΑΤΛΑΝΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ», το οποίο είναι 4.325.800 δρχ. και όχι 
2.562.000 δρχ. όπως αναφέρεται στην υπ’ αριθμ. Γ5834/21-11-2000 
προσφορά και στο Γ/6189/5-12-2000 συμπληρωματικό-διορθωτικό 
έγγραφο της εταιρίας. 

2. Ο αύξων αριθμός της προσφοράς της εταιρίας «ΑΤΛΑΝΤΙΚΗ 
ΕΝΩΣΗ» ενώ ξεκινάει από το α/α 1 και καταλήγει στο α/α 50, αφήνει 
κενό στην αρίθμηση μεταξύ του α/α 40 και α/α 47. Αποτέλεσμα είναι 
να υπάρχει έλλειψη στην προσφορά 5 οχημάτων. 

Σημειώνεται ότι τα οχήματα για τα οποία είχε ζητηθεί ασφάλιση ήταν 
συνολικά 49.    

3. Στην εταιρία «INTERAMERICAN» δόθηκε προσφορά για όχημα το 
οποίο δεν ήταν ζητούμενο από την κατάσταση οχημάτων που δόθηκε. 

Βάση των ανωτέρω, η προσφορά της εταιρίας «ΜΥΛΩΝΑΣ ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ» 
εκπροσώπου της εταιρίας «ΑΤΛΑΝΤΙΚΗ ΕΝΩΣΗ» κρίνεται ελλειπής και 
λανθασμένη, και η εταιρία η οποία έχει πλέον την χαμηλότερη προσφορά είναι η 
«ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ». 

Κατόπιν των ανωτέρω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο: 
1)Για την τροποποίηση της υπ’ αριθμ. 642/2000 απόφασης του και την 

έγκριση η μη της ασφάλισης των οχημάτων του Δήμου, για το διάστημα 1-1-2001 ως 
1-1-2002, στην εταιρία «ΑΓΡΟΤΙΚΗ ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ», αντί του ποσού των 
4.735.761 δρχ. 

2)Για την ακύρωση της προσφοράς της εταιρίας «ΜΥΛΩΝΑΣ ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ» 
εκπροσώπου της «ΑΤΛΑΝΤΙΚΗΣ ΕΝΩΣΗΣ» ως λανθασμένη και ελλειπή. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 



 Ποτουρίδης: Την περασμένη εβδομάδα σας έφερα μία εισήγηση από έναν 
πρόχειρο διαγωνισμό που έγινε μεταξύ των ασφαλιστικών εταιρειών που συμμετείχαν 
σε αυτόν και σας μετέφερα τα ποσά που πρότειναν η κάθε ασφαλιστική εταιρεία για 
την ασφάλιση των αυτοκινήτων. Στη συνέχεια, έδωσα εντολή στην υπηρεσία να κάνει 
την άθροιση των ποσών, την οποία δεν είχε κάνει προηγουμένως. Αποδείχθηκε από 
την άθροιση ότι η Ατλαντική Ενωση είχε δώσει λάθος ποσό. Έλλειπαν και τα ποσά 
για 5 αυτοκίνητα. Επανέρχεται λοιπόν να συζητηθεί με βάση τα νέα δεδομένα. Από 
την 3η εταιρεία έλλειπε ένα αυτοκίνητο. Οι αθροίσεις δεν ήταν σωστές. Αυτό δείχνει 
και την αξιοπιστία των εταιριών. Και η υπηρεσία έχει την ευθύνη της. Οι 
συγκεκριμένοι 2 μηχανολόγοι που επιλήφθηκαν του πρόχειρου διαγωνισμού, 
κατέθεσαν σε εμένα ότι αναλαμβάνουν τις ευθύνες τους. Κι εγώ ως πολιτικός 
προϊστάμενος της τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου, αναλαμβάνω την ευθύνη μου. 
Εισηγούμαι στο σώμα να ακυρώσει την προηγούμενη απόφαση και να λάβει εκ του 
νέου απόφαση. Ορθότερη είναι η "Αγροτική Ασφαλιστική", η οποία έφερε κατάλογο 
με πλήρη αριθμό. Δεν μπορούμε να κάνουμε δεύτερο διαγωνισμό, γιατί έχουν ήδη 
δημοσιευθεί οι τιμές. Δεν είναι σωστό από πλευράς της υπηρεσίας να αποδεχτούμε 
την 2η ασφαλιστική, εκτός αν το σώμα ορίσει κάτι άλλο. Να τοποθετηθεί και για την 
ευθύνη των υπαλλήλων. Προτείνω να κληθούν σε ομολογία οι συγκεκριμένοι 
υπάλληλοι. Δεν έχει δόλο η πράξη, αλλά αμέλεια. Οι υπάλληλοι αυτοί να αναλάβουν 
τις ευθύνες τους. 
             Δήμαρχος: Το Δ.Σ είναι αναρμόδιο για την ευθύνη των υπαλλήλων. Είναι 
αρμοδιότητα στο βαθμό που θα υπάρξει αναφορά, στα πλαίσια του πειθαρχικού 
δικαίου. Το Δ.Σ, δεν ασχολήθηκε ποτέ με τέτοιου είδους ζητήματα. 
             Έχουμε 3 προσφορές, εκ των οποίων οι 2 προσφορές τυπικά δεν είναι ορθές. 
Είναι ελλειπείς. Λαμβάνοντας υπόψιν και την οικονομική διάσταση, εισηγούμαι να 
απορριφθούν οι προσφορές της Ατλαντικής και της Interamerican, διότι δεν είναι 
πλήρης και δεν απαντούσε σε όλα αυτά που ζήτησε η υπηρεσία, για να έχει μία 
συγκεκριμένη εισήγηση και να τροποποιηθεί η προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ, και 
να αποφασίσουμε να αναθέσουμε την ασφάλιση των αυτοκινήτων από 1-1-2001, 
στην μοναδική εταιρεία, η οποία ήταν σωστή η προσφορά και που ανταποκρίνεται 
στην καλύτερη οικονομική τιμή. Δηλαδή την Αγροτική Ασφαλιστική. 
             Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
             Χαμαλής: Πρέπει να αναβληθεί το θέμα; 
             Πρόεδρος: 31-12-2000 λήγουν οι ασφάλειες. Δεν μπορούν να μείνουν 
ανασφάλιστα τα αυτοκίνητα. 
              Ορίστε τοποθετήσεις. 
              Σκουμπόπουλος: Όταν συζητήθηκε το θέμα στο προηγούμενο Δ.Σ, έκανα 
συγκεκριμένες ερωτήσεις. Οι απαντήσεις ήταν θετικές. Προβληματιστήκαμε για την 
μεγάλη διαφορά των ποσών. Δεν μπορούσαμε όμως να κάνουμε διαφορετικά και 
γι'αυτό κατακυρώσαμε το διαγωνισμό στην πρώτη εταιρεία. Είναι προς τιμή του 
κ.Ποτουρίδη, που αναλαμβάνει την πολιτική ευθύνη. Το πειθαρχικό δίκαιο είναι 
αρμοδιότητα του Δημάρχου και όχι του Δ.Σ. 
             Προτείνω να γίνουν συστάσεις στους υπαλλήλους για ποιο προσεχτικό 
έλεγχο και καλύτερη επεξεργασία των θεμάτων.  
             Συμφωνώ να ανατεθεί στην Αγροτική Ασφαλιστική, αφού έτσι είναι τα ποσά. 
             Λελεκάκης: Εφόσον προέκυψαν καινούργια στοιχεία, που ουσιαστικά είναι 
άκυροι αυτοί που μετείχαν στον διαγωνισμό, γιατί δεν τήρησαν τους όρους, συμφωνώ 
με τον Δήμαρχο να απορριφθούν και να ανατεθεί στην Αγροτική Ασφαλιστική. 
             Ουρσουζίδης: Δεν τίθεται θέμα τιμωρίας των υπαλλήλων. Γιατί δεν το είδαμε 
εμείς; 



             Κουκουρδής: Συμφωνώ με την πρόταση του Δημάρχου να προτιμηθεί η 
Αγροτική Ασφαλιστική και για έναν επιπλέον λόγο. Η Αγροτική Ασφαλιστική, είναι 
θυγατρική της Αγροτικής Τράπεζας, η οποία με πρόσφατη απόφαση, χάρισε χρέη των 
ΔΔ και του Δήμου μας προς την ΑΤΕ. 
             Κόλβατζης: Συμφωνώ με τους πρωτομιλήσαντες. Η πολιτική ηγεσία να 
αναλάβει τη διαδικασία και να γίνει σύσταση για περισσότερη ευθύνη.         
 Το Δ.Σ. μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 18-12-2000 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών κ. 
Μενέλαου Ποτουρίδη. 
2.- Ότι στις 27-11-00 έγινε πρόχειρος μειοδοτικός διαγωνισμός με σκοπό την 
ασφάλιση των οχημάτων του Δήμου για το χρονικό διάστημα από 1-1-2001 έως 1-1-
2002. 
3.- Την με αριθ. 642/00 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε η ασφάλιση των 
οχημάτων του Δήμου στην ασφαλιστική εταιρεία «Ατλαντική Ένωση» για το 
παραπάνω χρονικό διάστημα. 
4.- Ότι ύστερα από λεπτομερή έλεγχο εκ νέου των προσφορών των διαγωνιζομένων 
εταιριών βρέθηκε ελλειπής και λανθασμένη η προσφορά της εταιρείας «ΜΥΛΩΝΑΣ 
ΑΣΦΑΛΕΙΕΣ» και την χαμηλότερη πλέον προσφορά έχει η εταιρεία «ΑΓΡΟΤΙΚΗ 
ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΗ». 
5.- Ότι σκόπιμο είναι να εγκριθεί η ασφάλιση και η ανανέωση ασφάλειας των 
οχημάτων του Δήμου στην «ΑΓΡΟΤΙΚΗ» ασφαλιστική εταιρία. 
6.- Την ανάγκη ανάκλησης της υπ’ αριθ. 642/00 απόφασής του. 
7.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
  

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την ασφάλιση των οχημάτων του Δήμου, όπως αυτά φαίνονται 
στην κατάσταση που συνέταξε η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου, στην «ΑΓΡΟΤΙΚΗ» 
Α.Ε.Ε.Γ.Α. για το χρονικό διάστημα από 1-1-2001 έως 1-1-2002 αντί του ποσού των 
4.735.761 δρχ. 
 Γ) Εγκρίνει την ανάκληση της υπ’ αριθ. 642/00 απόφασής του. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό   651 / 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Ε.  Σοφιανίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Κ. Κόλβατζης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Ε. Κουκουρδής 
 Κ. Βαφείδης Γ.  Μανακούλης 
 Γ. Ουρσουζίδης Π.  Αγαθαγγελίδης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Ν.  Χαμαλής   
 Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  25-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


